

---

---

## **Branch Service Arrangement**

In response to the latest developments in the COVID-19 situation, Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) has made the following adjustments to its branch service.

### **Branches that are temporarily closed:**

Nil.

### **The office hours of branches are adjusted as follows until further notice:**

Mondays to Fridays	9:00 a.m. to 4:30 p.m.
Saturdays	Closed

Customers who would like to use our banking services are advised to use the Bank’s Net Banking / Phone Banking or ATM. For enquiries or details of the Bank’s latest branch service arrangement, please call the Bank’s Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit the Bank’s website at [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk). The Bank apologizes for any inconvenience caused.

Public Bank (Hong Kong) Limited  
24 March 2022

## **分行服務安排**

就疫情的最新發展，大眾銀行(香港)有限公司(“本行”)就分行服務作出以下調整。

### **暫時停止服務的分行：**

無

### **分行的辦公時間調整如下，直至另行通知：**

星期一至五	上午9時正至下午4時30分正
星期六	休息

客戶如需使用銀行服務，可使用本行的網上理財、電話理財或自動櫃員機。如有查詢或欲了解本行最新的分行服務安排，請致電本行的顧客熱線(852) 8107 0818或瀏覽本行網站 [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk)。本行對上述安排為客戶造成的不便謹此致歉。

大眾銀行(香港)有限公司  
2022年3月24日

---

---